

TABLE OF CONTENTS 目 录

Numerical Analysis of Slope Stability under Flexible Protection of Reinforced 3D-Geomat and Anchor Bolt

(加筋三维网 - 锚杆柔性防护下边坡的稳定性数值分析)

Z. LIU, L. CHEN, F. HE, H. F. LOU.....1267

Application of Digitalimage Correlation Technology in Splitting Tensile Test of Concrete Modified by Nano-SiO₂

(数字散斑图像处理技术在 Nano-SiO₂ 改性混凝土劈裂拉伸试验中的应用)

K. K. ZHANG, W. W. MA, T. H. ZHANG, X. C. ZHENG.....1276

Crack Resistance and Anti-Erosion Performance of Cement Stabilized Macadam Reinforced with Polyvinyl Alcohol Fiber

(聚乙稀醇纤维水泥稳定碎石的抗裂性和抗冲刷性能)

X. G. PENG, H. Q. CHEN, T. LAN, L. XIONG.....1284

Integral and Local Stress Analysis of Bend Pipe in Direct Buried Hot Water Heating Pipelines

(供热直埋热水管道弯管的整体与局部应力分析)

W. Y. ZHANG, D. H. WANG, C. JIANG.....1293

Study on Road Performance of Modified High Liquid Limit Clay by Industrial Solid Waste

(工业固废改性高液限黏土路用性能研究)

H. SUN, B. SONG, C. S. LIU, L. XU, S. H. CHEN, H. G. JIANG.....1302

The Research of Reasonable Expansion Agent Dosage of Self-Compacting Concrete Filled Steel Tube

(自密实钢管混凝土合理膨胀剂参量研究)

M. SHANG, X. M. CAO, X. F. LIU, A. Q. CHENG, K. S. TU, X. D. DIN, X. J. HUANG.....1313